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PROTOKOLL nr 3 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2023-05-24.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Runa Liedén Karlsson 

Donald Ramström 

Eva-Lena Fungmark 

Birgit Åhlund 

Else-Britt Kindman 

Tomas Fröler 

Anders Bergzén 

 

Anmält förhinder:  

 Karin Borgvall 

 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson 

 

 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen. Eva-Lena överlämnade en ”krya-på-dig-

blomma” till Sven-Erik och Ingvar fick en födelsedagsblomma. 

Anders Bergzèn som är ny i distriktsstyrelsen presenterade sig. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Ingvar Persson. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes efter tillägg på p. 19 om Distriktet 40 år 2024 

 



§4. Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna efter justering på 

§14 (Lars utsågs att ingå i den förberedande gruppen under kongressen i stället för innan 

kongressen). 

 

 

§5, Ekonomisk rapport. Resultat- och balansräkning presenterades. Ekonomin är god och ett 

överskott på närmare 200 000 kr noterades 20/5. 9 387 medlemmar har betalat in sin årsavgift.  

En diskussion följde om att synas utåt och att värva nya medlemmar. Lars föreslog en 

annonskampanj, Tomas ansåg att resor och boule kombinerat med ev. debattartiklar var effektivare. 

Runa refererade till rekryteringskonferenser som kommit fram till att ”mun-till-mun-metoden” var 

effektivast. Anders förde fram rekryteringsbidrag till föreningarna som framgångsrika. 

Utbildningen om ”Tryggare ekonomi på äldre dar” diskuterades. Mötet uppdrog åt Sven-Erik, Ingvar 

och Ann-Greth att formulera en inbjudan till föreningarna om utbildning för styrelsemedlemmar på 

5-6 platser under hösten och på detta sätt få en uppfattning om intresset för utbildningen. Gärna 

presskonferens i anslutning till dessa utbildningstillfällen. Utbildningens längd diskuterades. 

 

§6 Rapport från RKPR. Agne berättade från senaste mötet 4/5 där pensionärsorganisationerna 

redogjorde för sina respektive valprogram. Sven-Eriks presentation av våra valfrågor väckte bra 

gehör vid mötet och Agne gav ett mycket positivt omdöme av Sven-Eriks tal. SKPF hade tagit upp 

indexreglerad pension, tillgången på dietister, medan PRO berört äldreomsorgen, närhet till offentligt 

finansierad sjukvård. 

KLT presenterade det nya seniorkortet som kostar 215 kr men har en utökad nyttjandetid, speciellt 

under sommarmånaderna. Äldresamordnaren redogjorde för insatser för psykisk hälsa, vårdplanering 

och utskrivningen från slutenvården. Politikerna aviserade att man tvingas till ett sparprogram på 200 

miljoner. Man planerar att successivt fasa ut hyrpersonal från 1/10 2023. 

 

§7. Arbetet med årets verksamhetsplan. Sven-Erik lyfte de frågor som vi ska arbeta med: 

Geriatrisk kompetens, Psykisk ohälsa bland äldre personer, Ett fungerande pensionssystem, 

Kollektivtrafiken och Digitaliseringen hos äldre personer. 

 

§8. Rapport från DO-konferens. Eva-Lena rapporterade från detta möte som hölls 24 - 25/4 och 

som till stor del handlade om förslaget från förbundet att höja medlemsavgiften med 50 kr till 210 kr. 

Man motiverar höjningen med bland annat ökade kostnader för tidningen Senioren. Man har bytt till 

ett billigare papper. Man hade också tagit upp frågan om rätten till en värdig död. Kontakten med SV 

fungerar olika bra på olika håll i landet. En interaktiv teater där äldrefrågor ingick presenterades. 

 

§9. Rapport från möte med App-bolaget. Sven-Erik, Donald och Ann-Greth har haft ett möte med 

Mats Ohlsén från APP-bolaget. En hel del föreningar använder inte appen och en del medlemmar är 

inte bekväma med tekniken. På grund av den låga nyttjandegraden har man gjort ett avtal där 

distriktet betalar för enbart 80% av våra medlemmar. Det innebär 20 000 kr + moms per år. Ann-

Greth skriver ett brev till föreningarna om att öka användningen av denna resurs. En grov 

undersökning visar att ca 60 % av meddelandena på appen kommer nu från förbundet och målet på 

sikt är att föra över kostnaden på förbundet. 

 

§10. Utvärdering av konferensen för nyvalda 8/5. Resultatet från utvärderingen har skickats ut. 

Mycket positivt omdöme! Information om sammanträdesteknik har efterlysts. 

 

 



§12. Möte med nya valberedningen. Tidigare planerat möte fick ställas in. Nytt mötesdatum 

planeras till 24/8 vid Munken Mönsterås, då presidiet ska träffa valberedningen. En ordförande ska 

utses och ytterligare två ledamöter skall utses. 

 

§13. Programförslag till konferensen för ombud KPR och RKPR 7/9. Förslaget har skickats ut 

till styrelsen och godkänns av mötet. Viktiga frågor som ska beröras är hemtjänstindex, 

förebyggande hemsjukvård och hemskrivning från sjukvården.  

 

§14. Domänadresser. Ann-Greth har fått information om att Emmaboda inte använder privata 

mejladresser utan enbart föreningsägda adresser. Donald får i uppdrag att ta reda på mer om detta 

och återkomma. 

 

§15. Förslag till upphandling av nya reflexvästar. Frågan har kommit upp om reflexvästar inför 

hösten-vintern. Tomas och Ann-Greth ska ta kontakt med Json i Halmstad för information om priser 

etc. Diskussion om det är lämpligt för distriktet att köpa in västar för vidare leverans till 

föreningarna. Frågan följs upp på nästa styrelsemöte. 

 

§16. Medlemsstatistik. Färsk statistik har skickats ut men ger ingen enhetlig bild. Säkraste siffran är 

antal betalande medlemmar, 9 387. Det är dock inte säkert att alla betalningar registrerats ännu. Ett 

nytt medlemsregister är på gång. 

 

§17. Nytt från Hemtjänstindex. Sven-Erik har deltagit i ett möte om hemtjänstindex. Under maj-

juni erbjuds kommunerna ett rabatterat pris för köp av den första rapporten om hemtjänstindex. Viss 

svårighet med fortsatt finansiering av projektet. Uppföljning och ytterligare en utgåva  

planeras i december -23 

 

§18. Folkhälsoveckan. Else-Britt rapporterade kring aktiviteter under Folkhälsoveckan 8 - 12/5. 

Olika bud om tid för stegräkning var knepigt. Hultsfred hade en aktivitet med olika stationer, 

Vimmerby anordnade en sjukvårdsdag medan Västervik anordnade en promenad med korvgrillning. 

Föreläsningar erbjöds digitalt under folkhälsoveckan men ansågs vara för långa.  

DM i boule hölls 16/5 hos Blåelden Borgholm. Hjorted vann lagkampen. 

Uppdrogs åt Else-Britt att göra en uppsummering för hela distriktet. 

 

§19. Sommarplanering. Ann-Greth kommer i princip att vara nåbar under sommaren. Sven-Erik ska 

skicka ut ett sommarbrev, där frågor om hemtjänstindex, kommande distriktsaktiviteter och Appen 

bl.a ska ingå. 

 

§19B. 40-årsjubileum 2024. Beslöts att vi ska fira distriktets 40-årsjubileum. Ingvar, Eva-Lena, 

Runa och Anders utsågs att tillsammans med Ann-Greth arbeta fram ett förslag till styrelsemötet 

15/11. 

Eva-Lena är sammankallande i gruppen. 

 

20. Information från föreningarna. Många aktiviteter planeras under sommaren med bl.a. resor, 

sommarfester, sill-lunch, grillfest, även nationaldagsfirande. I Färjestaden ska ett nybyggt utegym 

användas av 40 anmälda med provtagning före och efter träningsperioden inom ramen för en studie. 

 

§21. Nästa DS: Nästa styrelsemöte äger rum 16/8. 

 

§22. Övriga frågor. Inga övriga frågor fördes fram. 

 



§23.  Mötet avslutades. Sven-Erik tackade deltagarna för ett utmärkt arbete och önskade en trevlig 

sommar. 

 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

    Ingvar Persson 

    Justerare 

 

 

 

 

 


